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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 4 september 2013, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén  

Klas Bovin 

Carl-Erik Spelmans (del av tiden)  

Carl Widercrantz, POLSEK	   

  Rita Ilomäki 
 

Bertil Rolf 

 
Frånvarande:  Sandy Lind 

 Per Börjel 

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  15	  augusti	  2013	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  15	  augusti	  
	   2013	  godkändes.	  
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§3	   Idéhuset	  i	  Tullinge	  –	  arkitektförslagen	  
	   Bertils	  dotter	  Anna,	  som	  är	  arkitekt,	  berättade	  om	  sina	  synpunkter	  på	  
	   arkitektförslagen.	  I	  korthet	  tycker	  hon	  att	  idéhuset	  osar	  valfläsk.	  Det	  är	  oseriöst	  att	  
	   bygga	  ett	  idéhus	  utan	  en	  helhetsidé	  om	  Tullinge	  centrum.	  	  Annas	  kritik	  innefattar	  även
	   att	  förslagen	  verkar	  för	  stora.	  Dessutom	  får	  hon	  intryck	  av	  att	  arkitekterna	  inte	  har	  
	   varit	  på	  plats.	  	  
	   	  
	   Å	  andra	  sidan	  är	  Anna	  positiv	  till	  två	  av	  arkitektförslagen	  och	  anser	  att	  TUPs	  förslag	  på	  
	   nytt	  Tullinge	  C	  kan	  upplevas	  som	  mossigt	  i	  jämförelse	  med	  idéhuset.	  Det	  finns	  exempel	  
	   på	  att	  enskilda	  byggnader	  kan	  hjälpa	  till	  att	  sätta	  en	  ort	  eller	  stad	  på	  kartan.	  Malmö	  
	   har	  exempelvis	  lyckats	  bra	  med	  sina	  satsningar.	  	  
	  
§4	   Avstämning	  av	  strategi/aktivitetsplan	  
	   Carl	  gick	  igenom	  strategin	  och	  menade	  att	  vi	  måste	  bli	  bättre	  på	  att	  aktivera	  
	   förtroendevalda.	  Annars	  finns	  det	  risk	  att	  man	  som	  förtroendevald	  känner	  sig	  lite	  
	   utanför.	  Vissa	  av	  nämndledamöterna	  är	  inte	  så	  insatta	  i	  ärenden	  som	  kommer	  upp	  i	  
	   nämnden.	  Det	  är	  en	  väldig	  skillnad	  på	  olika	  	  ledamöters	  aktivitet	  beroende	  på	  hur	  
	   engagerade	  de	  är.	  I	  vissa	  nämnder	  finns	  det	  dessutom	  knappt	  några	  ärenden	  som	  är	  
	   relevanta	  för	  TUP.	  Risken	  är	  att	  vissa	  ledamöter	  känner	  att	  nämnden	  mest	  handlar	  om	  
	   att	  sitta	  av	  tiden.	  	  	  
	  
§5	   Mötet	  i	  Trädgårdsstadsskolan	  25	  september	  	  
	   Förberedelser	  inför	  mötet	  25	  september	  diskuterades.	  Carl	  och	  Anders	  besöker	  
	   Trägårdsstadsskolan	  den	  19	  september	  för	  att	  testa	  tekniken.	  Kaffe	  mm	  ska	  
	   beställas	  från	  Akvarallen.	  	  
	  
	   Carl,	  Anders,	  Jens	  och	  Kjell	  ska	  träffas	  för	  att	  planera	  mötet	  och	  gå	  igenom	  
	   invändningar	  från	  Tullingebor	  som	  vi	  kan	  bli	  tvungna	  att	  bemöta.	  	  
	  
	   Vi	  ska	  göra	  reklam	  för	  mötet	  25	  september	  genom	  att	  dela	  ut	  flyers	  i	  centrum	  (23	  
	   24	  och	  25	  sep)	  samt	  använda	  Facebook,	  hemsidan,	  anslagstavlor	  i	  Tullinge	  mm.	  
	   Förtroendevalda	  ska	  bjudas	  in	  för	  att	  hjälpa	  till	  med	  utåtriktade	  aktiviteter	  i	  samband	  
	   med	  mötet.	  	  
	  
	   Datum	  för	  uppföljningsmöte	  måste	  bestämmas!	  	  
	  
§6	   Provval	  –	  förslag	  på	  process	  	  	  
	   Carl	  föreslog	  tid-‐	  och	  processplan	  inför	  nomineringar	  och	  provval	  under	  2013-‐2014.	  
	   Förslaget	  som	  har	  skickats	  ut	  till	  styrelsen	  går	  ut	  på	  att	  TUP	  kandiderar	  med	  en	  lista	  till	  
	   kommunvalet.	  Provvalet	  är	  ett	  förberedande	  val	  där	  endast	  medlemmar	  får	  tycka	  till	  
	   om	  vilka	  de	  helst	  vill	  se	  som	  representanter	  på	  valsedeln	  till	  kommunfullmäktige.	  
	   Provvalet	  är	  rådgivande	  och	  skall	  hjälpa	  valberedningen	  i	  arbetet	  med	  att	  föreslå	  i	  
	   vilken	  ordning	  kandidaterna	  skall	  stå	  på	  valsedeln.	  
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	   Styrelsen	  beslutade	  att	  anta	  den	  föreslagna	  tid-‐	  och	  processplanen.	  Klas	  kommer	  att	  
	   vara	  med	  i	  valberedningen.	  Eventuellt	  så	  ska	  även	  Agneta	  Hallberg	  eller	  Bertil	  ingå	  i	  
	   valberedningen.	  Carl	  frågar	  Agneta!	  	  
	  
§7	   Samarbete	  med	  Fredrick	  Federley	  	  
	   Carl	  och	  Anders	  har	  träffat	  Fredrick	  Federley	  på	  ett	  café	  i	  Huddinge.	  Fredrick	  är	  positiv	  
	   till	  en	  koalition	  för	  Tullinge	  egen	  kommun.	  Det	  bör	  givetvis	  vara	  en	  partipolitiskt	  
	   oberoende	  samling	  som	  är	  öppen	  för	  politiker	  ifrån	  alla	  partier	  oavsett	  
	   blocktillhörighet.	  Privatpersoner	  och	  företagare	  bör	  också	  få	  möjlighet	  att	  ansluta	  sig	  
	   till	  koalitionen.	  Styrelsen	  får	  i	  uppdrag	  att	  fundera	  på	  vad	  koalitionen	  ska	  kallas.	  	  
	  
	   Pressmeddelande	  ska	  skickas	  ut	  23	  september.	  Carl	  och	  Elisabet	  presenterade	  
	   ett	  första	  utkast.	  	  	  
	  
	   Anders	  ska	  träffa	  Patrik	  Forslund	  (M)	  6	  september.	  	  	  
	  
§8	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
Mikael	  Bodner	  har	  levererat	  fotografier	  för	  Tullingekommun.se.	  Det	  är	  bilder	  över	  
förskolor,	  skolor,	  fritids,	  äldreboenden	  osv	  i	  Tullinge.	  Totalt	  summa	  för	  detta	  är	  
exl.moms:	  9.600	  kr	  +	  milersättning	  30	  kr/mil.	  	   	  
	  
Vid	  föregående	  styrelsemöte	  diskuterades	  en	  talsvarsservice	  där	  en	  trevlig	  röst	  svarar	  
"Välkommen	  till	  Tullinge	  Kommun.	  Växeln	  öppnar	  senast	  den	  2	  januari	  2019".	  	  
Tjänsten	  skall	  kunna	  lanseras/öppnas	  senast	  den	  1/12	  2013.	  Det	  ska	  även	  finnas	  
möjlighet	  att	  lämna	  sina	  synpunkter	  direkt	  till	  en	  telefonsvarare.	  Styrelsen	  beslutade	  
att	  godkänna	  detta.	  Total	  årskostnad	  =	  2408	  kr	  ex	  moms	  (vid	  samtalsmängd	  på	  250	  
samtal).	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Visionsskissen	  är	  rykande	  färsk.	  Carl	  och	  Anders	  åker	  till	  Södra	  Sidan	  imorgon	  för	  att	  
sälja	  in	  nyheten.	  
	  
Carl	  och	  Elisabet	  redogjorde	  för	  insändare	  som	  publicerats	  samt	  skickats	  in	  från	  TUP.	  
Konstaterades	  att	  FP	  annonserar	  flitigt	  i	  Södra	  Sidan.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  	  
Klas	  redovisade	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	  
Beslutades	  att	  Carl	  och	  Klas	  ska	  definiera	  de	  ekonomiska	  ramarna	  för	  valrörelsen.	  
Aktivitetsplan	  +	  budget	  bör	  utformas	  med	  tanke	  på	  både	  ”ja-‐koalitionen”	  och	  TUPs	  
egna	  valrörelse.	  	  
	  
Vi	  har	  59	  medlemmar	  på	  Facebook.	  	  
	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
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Camilla	  rapporterade	  ifrån	  lokalpartikongressen	  i	  Bollnäs.	  På	  mötet	  deltog	  30	  
representanter	  för	  12	  lokala	  partier.	  Därmed	  har	  det	  andra	  steget	  tagits	  till	  att	  bilda	  
ett	  nationellt	  nätverk	  för	  lokala	  partier	  i	  Sverige.	  	  
	  
Till	  ordförande	  för	  nätverket	  valdes	  kommunalrådet	  Katharina	  Wallenborg,	  
Drevvikenpartiet	  i	  Huddinge.	  Camilla	  valdes	  in	  som	  ledamot	  från	  TUP.	  Övriga	  
ledamöter	  är	  Benny	  Engberg,	  Bollnäspartiet,	  Ingvar	  ”Nille”	  Niilimaa,	  Morapartiet,	  Per	  
Ranch,	  Sorundanet	  i	  Nynäshamns	  kommun,	  Immaculate	  Skogemyr,	  Roslagspartiet	  i	  
Österåker	  och	  Hans-‐Olov	  Vernersson,	  Socialradikala	  demokraterna	  i	  Ljusdal.	  
	  
Uppdraget	  till	  interrimsstyrelsen	  är	  att	  ta	  fram	  förslag	  på	  värdegrund,	  sakfrågor	  att	  
driva	  och	  skapa	  en	  plattform	  för	  erfarenhets-‐	  och	  kompetensutbyte	  mellan	  de	  lokala	  
partierna	  i	  Sverige.	  Till	  nästa	  träff	  i	  mars	  är	  uppdraget	  att	  öka	  antalet	  lokala	  partier	  
som	  samverkar.	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  

	   Inget	  nytt	  att	  rapprotera.	  	  
	  
§9	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  inför	  KS/KF.	  Bland	  annat	  kommer	  kommunstyrelsen	  
	   att	  behandla	  vår	  motion	  om	  ett	  skönhetsråd.	  Kommunstyrelsen	  föreslår	  avslag	  
	   eftersom	  att	  samhällsbyggnadsnämnden	  redan	  fungerar	  som	  ett	  skönhetsråd.	  
	   Men	  syftet	  med	  skönhetsrådet	  är	  att	  skapa	  en	  kompetent	  och	  sakkunnig	  
	   remissinstans	  som	  fungerar	  oberoende	  av	  samhällsbyggnadsnämnden	  och	  som	  
	   bara	  ser	  till	  de	  estetiska	  och	  kulturhistoriska	  värdena.	  Detta	  är	  det	  ingen	  	  motsättning	  
	   till	  samhällsbyggnadsnämnden,	  utan	  snarare	  ett	  nödvändigt	  komplement.	  TUP	  
	   kommer	  därför	  att	  yrka	  bifall	  till	  motionen.	  	  	  
	  
	   Ett	  annat	  ärende	  handlar	  om	  indelningen	  av	  valdistrikt	  och	  TUP	  kommer	  i	  samband	  
	   med	  detta	  att	  ifrågasätta	  varför	  t	  ex	  Hamringe	  som	  har	  postadress	  Tullinge	  tillhör	  
	   valdistrikt	  Tumba.	  	  
	  
	   Dessutom	  kommer	  Hågelby	  upp	  för	  nytt	  beslut.	  Mot	  bakgrund	  av	  alla	  invändningar	  
	   som	  inkommit	  mot	  projektet	  kommer	  TUP	  argumentera	  för	  att	  det	  i	  detta	  läge	  vore	  
	   lämpligt	  att	  undersöka	  möjligheterna	  att	  genom	  en	  folkomröstning	  ta	  reda	  på	  vad	  de	  
	   boende	  i	  kommunen	  verkligen	  önskar.	  
	  
	   Tidigare	  i	  juni	  valde	  vi	  att	  återremittera	  ett	  ärende	  om	  Folkets	  hus	  tillsammans	  med	  
	   M,	  FP	  och	  KD	  .	  Skälet	  till	  detta	  var	  att	  det	  är	  för	  oss	  är	  tveksamt	  att	  vi,	  med	  
	   skattemedel,	  ska	  subventionera	  en	  aktör	  på	  det	  här	  sättet.	  Nu	  kommer	  ärendet	  
	   tillbaka	  och	  eftersom	  att	  förslaget	  i	  princip	  är	  oförändrat	  yrkar	  vi	  i	  TUP	  på	  avslag.	  	  
	  
	   Vidare	  diskuterades	  kyrkovalet.	  Insändare	  om	  varför	  vi	  ställer	  upp	  är	  inskickad	  till	  Mitt	  
	   i	  och	  Södra	  Sidan.	  Carl	  skickar	  ut	  mejl	  om	  bemanning	  vid	  vallokalerna	  på	  valdagen.	  
	   TUPs	  valsedlar	  har	  en	  mindre	  font	  jämfört	  med	  andra	  nomineringsgrupper	  –	  Carl	  
	   undersöker	  saken.	  	  
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	   Leif	  Thunholms	  (TUPs	  revisor)	  granne,	  L	  G	  Månsson,	  har	  lämnat	  synpunkter	  på	  
	   översiktsplanen.	  Carl	  visade	  upp	  hans	  dokument	  som	  vi	  säkert	  kan	  ha	  nytta	  av	  i	  
	   fortsättningen.	  	  
	  
	   Tom	  Thorell	  vill	  ha	  en	  symbolisk	  summa	  för	  sitt	  tidigare	  arbete	  trots	  att	  han	  gjorde	  
	   det	  ideellt.	  Carl	  har	  därför	  köpt	  ett	  presentkort	  (SF/bio)	  till	  Tom	  värt	  500	  kr.	  	  
	  
§10	   Rapport	  ifrån	  Sandy	  	  	  
	   Punkten	  utgick	  eftersom	  att	  Sandy	  var	  förhindrad	  att	  delta	  på	  mötet.	  	  
	  
§11	  	   Rapport	  ifrån	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
 
§12	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Beslutades	  att	  göra	  i	  ordning	  TuP:s	  lokal	  på	  Nyängsvägen	  3B.	  Lokalen	  är	  ganska	  sunkig	  
	   men	  om	  vi	  gör	  i	  ordning	  den	  med	  högtryckstvätt	  så	  blir	  det	  i	  alla	  fall	  ett	  bra	  och	  
	   centralt	  lager!	  Beslutade	  att	  Anders	  hjälper	  Klas	  att	  flytta	  över	  saker	  ifrån	  Klas	  källare	  
	   till	  lokalen.	  	  
	  
§13	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  torsdagen	  den	  3	  oktober	  2013	  klockan	  18.30.	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  	  


